
Notulen. 

Datum: 10 September 2018 

Tijd: 20.30 

Plaats: Dorpshuis Wijdewormer 

 

1. Opening 

Gerda opent de vergadering 

Afwezig: Evert: Moet zich voorbereiden op het NK vee beoordelen: Succes Evert! 

Jan: Heeft een vergadering van een andere commissie en zal ons rond 20.45 

verlaten. 

Raadsleden en wethouders zijn niet standaard meer aanwezig bij de 

bijeenkomsten van de contact commissie maar zijn nu verhinderd vanwege 

cursussen.   

Mw. N Minnebo is met vakantie. (De notulen zijn wel geplaatst op de gemeente 

site maar de agenda niet.) 

Aanwezig: Ilonka, Gerda en Marjolijn. 

 

Het is een mooie feestweek geweest! Alle lof hiervoor en bedankt! 

 

2. Aanvulling en eventuele wijzigingen van de agenda. 

De agenda wordt mondeling doorgesproken: Er zijn geen wijzigingen. 

 

3. Notulen 18 Juni 2018: 

Geen wijzigingen. 

 

4. Ingekomen stukken: 

 

Het afscheid / aanstelling van de oude leden/ nieuwe leden in ‘Ons huis’ te Jisp, 

werd erg sober ervaren. Er werd iets meer van verwacht. Het had meer weg van 

een voorlichtingsavond dan van een afscheid/ aanstelling. 

Sommigen hebben zich al meer dan 25 jaar ingezet. 

 

Mevrouw en mijnheer Engels hebben een dankbrief gestuurd aan de commissie 

daar het bankje, ter nagedachtenis van hun zoon Roger, weer geplaatst is. Het 

bankje dat zich aan de Zuiderringvaart, nabij de Stokkenbrug bevindt, is alreeds in 

gebruik genomen. Mevrouw en mijnheer Engels zijn hier erg blij mee. 

 

De plantenbakken moeten dit najaar weer verwijderd worden: Er moet 

achterhaald worden wanneer dit moet gebeuren. 

 

De rustpunten aan de Zuiderweg worden goed schoongehouden door de 

bezoekers: er is geen vuil gevonden. De borden met de tekst dat vuil retour moet 

lijken effect te hebben. 

 

(20.45: Jan verlaat de vergadering). 

 



Van mevrouw N. Minnebo (contact persoon van de gemeente) heeft de contact 

commissie, naar aanleiding van de verordening van de contact commissies, een 

schrijven gehad. Zij vraagt hierin of de contact commissie behoefte heeft aan 

informatie hierover.  

Bij de leden is hier wel behoefte aan. 

 

Dhr. Engels geeft aan dat er bij de tennishal Neckslag gebouwd wordt. Dhr. Heeft 

de gemeente gebeld voor uitleg maar heeft tot nu toe nog geen reactie gekregen. 

Er is onduidelijkheid over wat daar gebeurt.  

Er is een vergunning voor de verbouwing binnen (Kinderspeelhal) maar voor een 

verbouwing buiten is niets bekend.  

Men vraagt zich af of dit is aangevraagd of dat er een vermelding is geweest in de 

Zaankanter. Niet dat men tegen de verbouwing is maar men wil  graag 

duidelijkheid hierover. 

 

? 

Neckerhop: hier wordt flink gebouwd en na de plaatsing van de staalconstructie 

door de firma Huisman is een andere firma bezig met de aanleg van het dak. 

Hierover rijst de vraag zich of dit allemaal wel volgens de 

veiligheidsvoorschriften gaat. Er zijn een aantal zaken waargenomen die 

misschien nader bekeken dienen te worden. 

 

5. Verslag bezoek commissie vergaderingen: 

Vanwege de vakantie periode zijn er geen vergaderingen geweest/ verslagen. 

 

6. Buurtparticipatie rondom aanpak  de Grootweg: 

Vorige week heeft Gerda de participanten (bewoners participant) gesproken en 

deze zijn heel enthousiast. De bewoners waren uitgenodigd deel te nemen aan de 

bespreking met onder andere wethouders en architecten. Er was een grote groep 

aanwezigen, 16 personen. De bewoners voelde zich gehoord  en hebben veel 

inbreng gehad. Er is een variëteit aan ideeën aangedragen: een speelplek voor de 

kleintjes, een speeltoestel voor oudere kinderen, een jeu de boules baan, het 

behoud van een mooie boom, verlichting. 

Het plan is gedeponeerd het wachtten is nu op goedkeuring.  

Maar wat er tot nu toe is gezien is goed ontvangen. 

 

7. Agendapunten  gezamenlijke vergadering 21 November 2018: 

a. HVC 

Ophalen van de bakken: graag vaker, nu heeft men een eigenlijk een eigen 

mini HVC op zijn terrein, voor klein behuisde is hier geen ruimte voor. 

 

Soms wordt het vuil niet opgehaald of is men vergeten de bak aan de weg te 

zetten en kan er geen oplossing vanuit het HVC geboden worden. Men kan 

ook niet zelf met restafval naar de milieustraat gaan want daar wordt het niet 

geaccepteerd. Dit veroorzaakt problemen. 

 



Het plastic wordt 1 keer per maand opgehaald en dit lijkt toch te weinig. De 

bakken stinken, zijn vies en maden kruipen over de gehele bak. Deze 

onhygiënische toestand leidt ook tot problemen. Men wordt hierdoor onwillig 

om het vuil te scheidden. Daar er bij naburige gemeenten blijkbaar vaker 

wordt opgehaald en in sommige gemeenten helemaal niet meer wordt 

gescheiden willen wij graag duidelijkheid hierover.  

Tevens heeft men vernomen dat men in de toekomst van de restafvalbak af 

wil en dat er misschien ondergrondse bakken komen die met behulp van een 

pasje te bedienen zijn. Hierover zijn diverse vragen: hoe moet dit bijvoorbeeld 

met ouderen? Zijn de bakken voor hun wel te bereiken? Waar worden ze 

geplaatst? Etc. 

 

b. Sluipverkeer 

Nu het inrijverbodsbord van de Noorderweg is verwijderd lijkt het probleem 

zich in tegenovergestelde richting te manifesteren. Door ongelukken op de A7 

en de spits hectiek loopt het soms goed vast in het dorp. Dit door mensen van 

buitenaf maar ook door eigen inwoners. Dit leidt tot onveilige situaties. 

Kinderen, schoolgaande jongeren iedereen ondervindt hier last van.  

Misschien is het een goed idee om een inrijverbod vanaf de Zaanse kant te 

heroverwegen? 

 

c. Tijdelijke verkeersborden voor evenementen 

Voor deze borden is een vergunning nodig en in deze vergunning staat 

wanneer de borden weer weggehaald dienen te worden. Graag naleving 

hiervan daar het problemen vormt bij het maaien. 

 

d. Telefonische bereikbaarheid gemeente 

De gemeente is telefonisch slecht bereikbaar. Er moet lang gewacht worden 

en er wordt niet teruggebeld ondanks dat dit is afgesproken. Men beseft dat 

de telefonistes heel erg hun best doen maar het probleem lijkt elders te 

liggen. 

 

Tevens is  het ‘Ter inzage boekje’  slecht bereikbaar daar er eerst gebeld moet 

worden voor een afspraak om het in te kunnen zien. Men mist ook de privacy 

als men het boekje kan inzien daar het nu midden in de hal moet worden 

ingekeken. 

 

e. Hondenpoep:  

(Dhr Tensen) waar moeten de bakken geplaastst? Dit is nog steeds een 

probleem. 

 

f. Straatwerk  

Dhr Tensen brengt in dat het straatwerk op het nieuwe gedeelte van de 

Noorderweg en op de verbinding tussen Noorderweg/ de Grootweg slecht en 

op sommige plekken gevaarlijk is. Er heeft inmiddels een val accident plaats 

gevonden op deze plek. Dhr. heeft contact opgenomen met de gemeente 

maar er is nog geen reactie gekomen. 



 

 

g. Oversteekplaats school 

Dit is al eens voor gedragen maar er niets vernomen over een veilige 

maatregel in de zin van een zebrapad of schoolzone. Er is niet bekend of er 

actie is ondernomen vanuit de gemeente of dat de inbrenger van dit punt 

verdere actie heeft ondernomen. 

 

h. Schoolplein 

Dhr. Tensen geeft aan dat het schoolplein een bende is. Er staat veel onkruid  

en men vraagt zich af wie verantwoordelijk is voor het onderhoud. De 

gemeente of de school zelf?  

 

8. Evaluatie HVC 

Dhr. Jeroen Schalkwijk (voormalig wethouder) heeft vooralsnog geen oplossing 

geboden voor mw. De Waal met betrekking tot het ophalen van het plastic voor 

haar en haar buurt genoten. Dit ondanks de belofte dat dit snel geregeld zou 

worden. 

Gerda heeft inmiddels vernomen dat het niet te regelen schijnt te zijn.  

Nu moet Mw ’s avonds de bakken van haar buurtgenoten doorzoeken of er 

misschien een plek is voor haar afval. En als dit niet het geval is moet Mw zelf op 

de fiets naar een andere gemeente fietsen om daar haar afval te deponeren.  

De hele boven verdieping van het wooncomplex waar Mw woonachtig is kampt 

met dit probleem. 

Dit is geen acceptabele oplossing.  

 

Op de vraag of er dan niet een container in het dorp geplaatst kan worden heeft 

Mw. E. Fens  al eens eerder aangegeven dat dit niet mogelijk is daar er nogal eens 

verkeerd materiaal in deze container wordt gedeponeerd. Rest ons de vraag wat 

er wel te realiseren is omtrent dit probleem. 

 

9. Evaluatie sluipverkeer Noorderweg sinds opheffing regeling 

Zie punt b, agenda punt 7. 

Toevoeging hierbij van commissie lid Dhr. Tabak is of het misschien een oplossing 

is om het landbouw verkeer een half uurtje niet te rijden. Men geeft aan dat dit 

niet de oplossing lijkt te zijn. 

 

10. Wat er verder ter tafel komt 

Geen punten ingebracht. 

 

11. Rondvraag 

Dhr B. Roeleveld geeft aan dat de LED verlichting in het dorp weinig licht geven, 

vooral de oversteek plaatsen zijn slecht verlicht. 

 

Dhr Tensen geeft aan dat het straat werk(?) electra (?) in het dorp slecht is 

afgewerkt. Dit is recentelijk opgeleverd. 

 



Dhr R. Provoost geeft een toelichting op de werkzaamheden die recent hebben 

plaatsgevonden op de hoek bij restaurant Mario. Er was een breuk geconstateerd 

in een van de Electra kabels die daar lopen, deze is vervangen. 

 

 

Dhr Engels geeft aan dat het pad van de Kanaaldijk naar Jisp vanaf morgen (11 

September 2018) onder handen genomen gaat worden. 

 

Dhr Smit geeft aan dat het beloofde snelheidsdisplay (Smiley) om de bestuurders 

op de Neckerstraat te attenderen op hun snelheid er nog altijd niet is. 

 

12. Sluiting vergadering 

Rond 21.35. 

 

N. B. 

De eerstvolgende bijeenkomst van de contactcommissie is op 15 Oktober. 

Komt allen en misschien heeft u nog agendapunten die u graag wilt inbrengen op 

de gezamenlijke vergadering die op 21 November plaats zal vinden in het 

Dorpshuis van de Wijdewormer.  

 

Let wel de contactcommissie mag de aangedragen agendapunten aanbieden aan 

de gemeente maar de agenda wordt door hen opgesteld. 

 

Notulist:  

M. Broekhuizen – Maliepaard. 

 

 

 

 

 

 

 

 


